
PROPOSTA PER  A LA CREACIÓ D’UNA COMISSIÓ DE FESTES 

 

El grup de treball de Compromís, dins  de les propostes participatives a nivell 

municipal, vol presentar la proposta de la possible creació d’una comissió de festes.  

L’objectiu és activar a la gent del poble per a que a poc a poc vaga col·laborant 

en temes municipals. La participació primera que veiem més motivadora  és 

l’organització de diferents activitats al voltant de les festes. 

A la vegada que es posa en marxa el projecte d’organització participativa de les 

festes, es proposa l’organització conjunta d’algunes activitats de major interès com 

podrien ser l’elecció dels grups de música per a festes, activitats de tipus esportiu i 

lúdic, culturals, etc.. En principi, les propostes es farien en l’assemblea, dissenyant entre 

tots el programa a portar a terme. La idea seria anar organitzant activitats de forma 

compartida fins que poc a poc els grups de persones interessades en participar pogueren 

anar agafant independència en la seua organització, poden organitzar les activitats per 

grups. Si la participació ho permetera, se podrien formar subcomissions que 

s’encarregarien de diferents temes com música, cultura, infantil,... Sempre, tot coordinat 

des de l’ajuntament. 

Un aspecte important de la proposta seria la gestió econòmica dels ingressos en 

concepte d’aportacions voluntàries de la gent del poble. Es pretendria que aquestos 

recursos passaren a formar part del pressupost general de l’ajuntament, millorant la seua 

gestió i transparència. Amb aquest objectiu vam estar parlant amb el regidor de festes de 

Vilafamés i vam buscar reglaments u ordenances de diferents pobles sobre 

l’organització de les comissions de festes. 
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CONCLUSIÓ 

 

Durant l’any que vam formar part de l’equip de govern vam portar a terme 

diferents assemblees organitzatives i informatives. 

La participació de la gent del poble en les assemblees convocades va ser 

nombrosa, però vist el diferent talant del Sr. Alcalde respecte de les propostes del grup 

de treball, aquestes propostes es van acabar ja que va quedar ell com a responsable de la 

convocatòria de les assemblees participatives, que ja no es van tornar a fer mai. 

 

 

 

 

                                            

 

 

 


